
OM Tine og laktosefrie produkter 

Jeg skjønner at når man produserer melkeprodukter, må man produsere produkter som inneholder 

laktose. 

På tines hjemmesider kan du finne ut hvor mye laktose det er i Tines produkter. 

Tine har fem produkter uten laktose: 

Laktosefri melk 

Laktosefri matfløte 

Laktosefri kremfløte 

Laktosefri lettrømme 

Laktosefri yoghurt naturell 

Det er jo fint, og bedre enn for noen år siden, men hvis vi sammenligner med vareutvalget av 

laktosefrie melkeprodukter i Sverige og, ikke minst Finland, er det faktisk ganske dårlig. Der får du 

kjøpt laktosefri yoghurt med mange ulike smaker, creme fraiche og ost bla. 

Når skal Tine, som den store aktøren de er på meierisektoren, komme opp med noen av disse 

produktene? 

 

 

 

 


